
Referat fra felles arbeidshelg med styret på Gardermoen 13 - 14 januar 2024 

 
 
Sak 1/23  Helseprosjektet 
   Frode Lingås presenterte funn fra helseprosjektet for styret og avlsråd. 
 
Sak 2/23 Statistikk avlshanner 2012-2023, premieringer og HD / HD indeks 

Petter presenterte statistikk og informasjon knyttet til klubbens avlshanner 
for styret og avlsråd. 

 
Sak 3/23 Årsberetning 2023 

Prosessen med avlsrådets årsberetning er godt i gang og gjenstående 
oppgaver ble fordelt. 

 

Sak 4/23 Årets hunder 
Avlsrådet ønsker å lage generelle og like regler som gjelder for alle kategorier 
vi deler ut årets hund priser til. Samt vurdere krav om utstillingspremie for å 
oppnå oppdretterpris. 
Forslag sendes styret. 
 

Sak 5/23 Dialog med raseklubbene i Sverige, Danmark med tanke på å utveksle 
kunnskap om sykdom på ES i våre naboland. Sofie følger opp og avtaler 
møtetidspunkt. 

 
Sak 6/23 Årshjul 
   Årshjulet ble gjennomgått og ansvarsområder fordelt 
 
 
Sak 7/23 Utstillinger 

Avlsrådet sender styret et notat med beskrivelse av hva vi foreslår som 
kriterier for at arrangører av utstillinger kan inkludere engelsk setter som en 
av rasene på utstillinger. 

   
Sak 8/23 Anne Grethe overtar ansvar for konkurranser i utlandet og får bistand av Arne 

på hvilken rolle AR har i denne sammenheng. 
 
 

Sak 9/23 Seriøse og useriøse oppdrettere 
 Det ble diskutert muligheten for at NESK lager avtaler med oppdrettere som 

har fokus på helse og ryddige vilkår overfor valpekjøpere. 
 
Sak 10/23 Uønsket adferd 
 Det er fortsatt økning i uønsket adferd. Avlsrådet har en oversikt over hvilke 

hunder og linjer dette gjelder og kan svare oppdrettere og valpekjøpere som 
har konkrete henvendelser om enkeltindivider. 

 
 
 

 


